

[View online](#)

Press Release

IBA to share long-term growth strategy at upcoming 2025 Capital Markets Day

Louvain-la-Neuve, Belgium, 04 April, 2025 – IBA (Ion Beam Applications S.A., Euronext), the world leader in particle accelerator technology, will be hosting a Capital Markets Day (CMD) this coming Monday 7 April from 2pm to 5:00pm CEST (8am ET to 11:00am ET) at its headquarters in Louvain-la-Neuve, Belgium, and via live webcast.

At the event IBA's management team will outline the company's strategic roadmap and long-term growth ambitions. The agenda is outlined below:

- **Webcast open: 2pm**
- **Purpose, Vision & Strategy**
- **Business Review – Execution Plan & Opportunities**
 - Industrial Solutions
 - RadioPharma Solutions
 - Engineering & Supply Chain
 - Proton Therapy
 - Dosimetry
 - New Ventures
- **Financials & Outlook**
- **Webcast close: 5pm**

To attend via webcast, register via this [link](#). Please complete the registration at

least 15 minutes before the start of the event. No new material financial information will be delivered during the CMD.

The presentation will be made available on IBA's website ahead of the event on <https://go.iba-worldwide.com/e/928513/iba-capital-markets-day-2025/bkdzh4/962189946/h/ciC2c7ISCpprbQs05ZYwd2kUtlfHdQZppgtXOMQEKrc> and a recording will also be made available shortly afterwards on the same page and on <https://go.iba-worldwide.com/e/928513/financial-presentations/bkdzh7/962189946/h/ciC2c7ISCpprbQs05ZYwd2kUtlfHdQZppgtXOMQEKrc>.

For further information, please contact ICR Healthcare at IBA@icrhealthcare.com.

ENDS

About IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) is the world leader in particle accelerator technology. The company is the leading supplier of equipment and services in the fields of proton therapy, considered as the most advanced form of radiation therapy available today, as well as industrial sterilization, radiopharmaceuticals and dosimetry. The company, based in Louvain-la-Neuve, Belgium, employs approximately 2,100 people worldwide. IBA is a certified B Corporation (B Corp) meeting the highest standards of verified social and environmental performance.

IBA is listed on the pan-European stock exchange EURONEXT (IBA: Reuters [IBAB.BR](#) and Bloomberg [IBAB.BB](#)).

More information can be found at: www.iba-worldwide.com

CONTACTS

Olivier Lechien

Corporate Communication Director

+32 10 475 890

communication@iba-group.com

ICR Healthcare

Amber Fennell, Angela Gray, Lucy Featherstone

+44 (0) 20 3709 5700

IBA@icrhealthcare.com

Communiqué de presse

IBA présente sa stratégie de croissance à long terme lors de son Capital Markets Day 2025

Louvain-la-Neuve, Belgique, le 4 avril 2025 - IBA (Ion Beam Applications S.A., Euronext), le leader mondial des technologies d'accélération de particules, organise un Capital Markets Day (CMD-journée investisseurs) ce lundi 7 avril de 14h à 17h00 heure de Bruxelles (8h à 11h00 heure de Washington) à son siège à Louvain-la-Neuve et via un webcast.

Lors de cet événement, la direction de la société présentera la feuille de route stratégique de l'entreprise et ses ambitions de croissance à long terme. L'ordre du jour est le suivant :

- **Début du webcast : 14h**
 - **Objectif, vision & stratégie**
 - **Revue des activités – Plan d'exécution & opportunités**
 - Industrial Solutions
 - RadioPharma Solutions
 - Engineering & Supply chain
 - Protonthérapie
-

- Dosimétrie
- Nouvelles applications
- **Finances & perspectives**
- **Fin du webcast : 17h**

Pour assister au webcast, veuillez-vous inscrire via [ce lien](#). Il est recommandé de compléter le formulaire d'inscription au moins 15 minutes avant le début de la session. Aucune nouvelle information financière ne sera divulguée lors de cette journée.

La présentation sera disponible sur le site web d'IBA peu avant l'événement sur <https://go.iba-worldwide.com/e/928513/iba-capital-markets-day-2025/bkdzh4/962189946/h/ciC2c7ISCpprbQs05ZYwd2kUtlfHdQZppgtXOMQEkr> et un enregistrement sera également mis à disposition après la fin de la présentation sur la même page ainsi que sur <https://go.iba-worldwide.com/e/928513/financial-presentations/bkdzh7/962189946/h/ciC2c7ISCpprbQs05ZYwd2kUtlfHdQZppgtXOMQEkr>.

Pour plus d'informations, veuillez contacter ICR Healthcare à IBA@icrhealthcare.com.

FIN

À propos d'IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) est le leader mondial dans les technologies des accélérateurs de particules. La société est le principal fournisseur d'équipements et de services en protonthérapie, considérée comme étant la forme de radiothérapie la plus avancée à ce jour, ainsi que de la stérilisation industrielle, les radiopharmaceutiques et la dosimétrie. La société, dont le siège social est situé à Louvain-la-Neuve en Belgique, emploie environ 2100 personnes dans le monde. IBA est une entreprise certifiée B Corporation (B Corp) qui répond aux plus hauts standards de performance sociale et environnementale.

La société est cotée à la bourse paneuropéenne EURONEXT. (IBA:
Reuters [IBAB.BR](#) and Bloomberg [IBAB.BB](#)).

Pour plus d'informations : www.iba-worldwide.com

CONTACTS

Olivier Lechien

Corporate Communication Director

+32 10 475 890

communication@iba-group.com

ICR Healthcare

Amber Fennell, Angela Gray, Lucy Featherstone

+44 (0) 20 3709 5700

IBA@icrhealthcare.com

ION BEAM APPLICATIONS SA
Chemin du Cyclotron 3
Ottignies-Louvain-la-Neuve, 1348
Belgium

Tel.: + 32 10 47 58 1 | Fax: + 32 10 47 58 10
E-mail: info-worldwide@iba-group.com | www.iba-worldwide.com
RPM Brabant wallon | VAT: BE 0428 750 985

Copyright © IBA SA 2025. All rights reserved
You can [update from this list](#) or [unsubscribe from all](#) IBA
Communications.